
 
Referat 
Holmestrand Rotary Klubb.  
Medlemsmøte 16. oktober 2018 
 Sted : Holmestrand Fjordhotell  
 
Tilstede 25 medlemmer, samt reflektantene Elin Blakstad (fadder Elin Røed) og Arvid Lian  
 (fadder Per Halvor Rønningen) 
 
Håkon Fæste var satt opp som referent, men spurte om undertegnede kunne tre inn pga en dobbeltbooking. 
Møtet ble ledet av Hans Arne Risnes i president Tom Johansens fravær. 
Møteleder ønsket velkommen, spesielt reflektantene (Arvid lian for første gang), samt foredragsholder 
Hanne Sjue. 
 
Per Halvor presenterte den nye reflektanten, Arvid Lian. Per Halvor har kjent Arvid Lian i en årrekke, 
særlig fra felles interesse for flyvning og gjennom flyklubben, der reflektanten imponerte med å bygge 
eget fly (som riktignok ikke har fløyet ennå ifølge Per Halvor). Arvid Lian er ellers mest kjent for sin store 
produksjon av topp kvalitets juletrær i Hof. 
 
Deretter presenterte Lars Tveito kveldens foredragsholder, Hanne Sjue fra Sjue gård i Vassås.  
Hanne Sjue fortalte entusiastisk om konseptet Sjue Gård, «Gjestfrihet i generasjoner». Hovedhuset års-satt 
til 1874, men det har bodd folk på stedet sikkert fra 1600-1700 tallet. Og, mye tyder på bosetting fra 200-
500 før Kristus. Dermed oppstår det nok litt «skrømt», som er blitt «behandlet». 
Etter hvert er det blitt mindre fokus på dyrking av jorda, som har vært bortleid i ca 10 år. Sammen med 
ektefelle Clive har de fokusert mer og mer på kulturaktiviteter. Slektskap med Austmann mikrobryggeri i 
Trondheim (et av de ledende i landet) har gitt grobunn på satsing på ølbrygging, noe Rotaryanerne fikk 
prøvesmake etter foredraget. 
Sjue Gårds filosofi : 
.-    skape god atmosfære og hyggelige opplevelser 
- være ærlige  
- tørre å være outsidere og følge egen filosofi 
- drive seriøst og levere kvalitet 
Blant arrangementene som er avholdt og som gjentas hvis det passer : 
- «Sjue Challenge» der Tufte og Borch (fetter) bidro 
- «Mørketidsfest» / Julemarked. I år blir det 1. desember 
- «Isfest i Hof», med egenproduserte isblokker for at naboer og andre kunne lage is-skulpturer. Det ble 

laget 35 stk. forrige vinter. 
- Brygging av gårds-øl 
- Temakvelder. Har bl.a hatt besøk av Petter Nome, dir. i bryggeriforeningen. 
- Gøy på landet 
- Kunstutstillinger 
- I fjor : Bankett for «Hof Toppers» med 110 påmeldte 
Fokus på lokal mat. Har holdt kurs i tradisjonsmat 
Har nå som de første i Norge begynt å dyrke svartsurbær («aronia»), med henblikk på å lage nye 
spennende oppskrifter. 
 
Til sist : Vi ble servert 3 ulike typer øl, som alle smakte fortreffelig ! 
En stor takk til Hanne Sjue for et spennende og utrolig interessant  foredrag av en lokal grunder ! 
 
Jan-Arne (referent) 



  
 


